



دائرة الثقافة والسياحة
DEPARTMENT OF CULTURE
AND TOURISM

29/02/2020

Messrs. General Managers of Tourism & Hotel
Establishments

Circular No. 6/2020

Subject: Sanitization and Disinfection

Greetings,

السادة/ مدراء المنشآت السياحية والفندقية المحترمين

تعميم رقم 6/2020

الموضوع: التطهير والتعقيم

تحية طيبة وبعد،

In line with the preventative measures for COVID-19 virus, the Department of Culture and Tourism – Abu Dhabi would like to instruct all the tourism establishments to practice the stringent of hygiene, cleaning, sanitization and disinfection of all the areas and facilities in the tourism establishment.

- Initiations of cleaning and disinfection should commence with immediate and urgent effect.
- Please ensure following the attached chemical agent disinfection guidelines.
- Kindly ensure that documented evidences are maintained regarding your respective establishment's disinfection process.
- Kindly note that tourism establishments will be visited by DCT inspectors to verify the disinfection process and the relevant disinfection documents will be checked.
- Please ensure the disinfection of all the areas and facilities must be completed latest by 1st March 2020.
- Kindly note that establishments not in compliance with these guidelines will be subjected to legal action.

تماشياً مع التدابير الوقائية الخاصة بفيروس COVID-19 ، تود دائرة الثقافة والسياحة - أبوظبي التأكيد على جميع المنشآت السياحية الالتزام بأساليب صارمة للنظافة والتطهير والتعقيم في جميع المناطق والمرافق السياحية.

- يجب أن تبدأ عمليات التنظيف والتطهير بشكل فوري و عاجل.
- يرجى التأكد من اتباع إرشادات التطهير والتعقيم الكيميائي الموضحة في المرفق.
- يرجى التأكد من توثيق كل عمليات التطهير والحفاظ على جميع السجلات المتعلقة بذلك.
- يرجى العلم أن المنشآت السياحية وجميع مرافقها سيتم تفتيشها من قبل الدائرة للتحقق من عملية التطهير حيث سيتم التحقق من هذه السجلات.
- يرجى التأكد من الانتهاء من عملية التطهير بحلول 1 مارس 2020 لجميع المرافق في المنشأة.
- يرجى الملاحظة أن أي منشأة لا تمتثل للتوجيهات أعلاه سوف تخضع لإجراءات قانونية.



دائرة الثقافة والسياحة
DEPARTMENT OF CULTURE
AND TOURISM

Tourism establishments must follow the guideline and recommendations provided by the Department of Health attached.

يجب على المنشآت السياحية إتباع الإرشادات والتوصيات المرفقة المقدمة من دائرة الصحة في أبوظبي .

For any medical support or inquiry please contact the followings accordingly.

للحصول على أي دعم طبي أو استفسار ، يرجى الاتصال بالجهات التالية:

- **Estijaba Service at: 8001717**
- **Ministry of Health & Prevention at: 80011111**

- خدمة إستجابة على: 8001717
- وزارة الصحة وقاية المجتمع على: 80011111

Kind Regards.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير.



Undersecretary Office